

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d. 24 oktober 2016**Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1****Aanwezig:**

Dagelijks bestuur Wijkraad	: Bert de Groot, Perry Bakker, Ben de Laat en Ria Krul
Buurtcommissie Oost	: Edith Wachelder
Buurtcommissie Noord	: Jan Frijlink en Lex Everaars
Buurtcommissie Zuidoost	: Peter Bijlsma en Jaap Buren
Buurtcommissie Midden	: Herma van Dorth, Yp de Vries, Gonny Koopman
Verslaglegging	: Laetitia Bosch

Afwezig m.k.:

Buurtcommissie West :

1. Welkom, vaststellingen aanwezigen en afwezigen met/zonder kennisgeving

Perry opent de vergadering en heet iedereen welkom. BC West is met kennisgeving afwezig.

2. Vaststellen agenda

De agenda is akkoord.

3. Vaststellen notulen van 19 september 2016 en actualiteit bestaande actiepunten*Tekstueel/naar aanleiding van:*

Blz. 1: Ben de Laat wacht nog op antwoord van José.

Blz. 2: Herma van Dorth vult bij BC Midden, eerste streepje aan: Zowel Yp als Perry zijn betrokken bij de uitrol van het WhatsApp buurtprotocol. Het DB heeft inmiddels gelden beschikbaar gesteld aan BC midden voor o.a. borden. Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden bij BC Midden voor een voorlichtingsbijeenkomst.

Idem, tweede streepje: BC Midden en West (o.a. Herma en Yp) hebben deelgenomen aan gespreksgroep over verkeer rond het Leienplein.

Idem, derde gedachtestreepje: Er waren klachten van leden over parkeerplaatsen achter de Action. BC Midden heeft gesprekken gevoerd met eigenaar en gemeente om te helpen om tot een oplossing te komen. De plekken bleken verhuurd te zijn aan (een aantal) commerciële partijen.

Blz. 3, punt 6 moet zijn: Herma is met Edith de afgelopen maanden naar een groot aantal bijeenkomsten over de toekomstvisie warenmarkten geweest. De conclusies zijn samengevat in een concept en dit werd 19 september besproken. 24 november neemt de Raad een besluit. Het was zinvol dat de wijkraad bij de gesprekken aanwezig is geweest.

Actiepunten:

1. Emissievrij openbaar vervoer: De planning moet 24-11 zijn. Over het onderwerp is een artikel in de Stentor verschenen. Daarna is de journalist op bezoek geweest bij Jaap Buren.
2. Luchtkwaliteit: Deze week wordt het rapport verwacht. Zie punt 1.
3. Binnenstadsoverleg: Jan Frijlink was aanwezig en heeft het punt mogelijke verloedering van de Kapelstraat ingebracht. Er kwam weerwoord vanuit de horeca bij monde van de eigenaar van Jeroen die het hier niet mee eens was. Het was geen besluitvormende vergadering en men heeft de punten ter kennisneming aangehoord. Het advies naar het college betreffende de warenmarkten laat nog even op zich wachten.
4. Schouw: Ria wil graag weten of er nog aanvullingen en wijzigingen zijn op de door haar gestuurde matrix. Vervolgens zou de matrix online kunnen komen te staan en kan iedereen zelf punten aanvullen. Het actiepunt kan vervallen.
5. Initiatieven op gebied van gezamenlijke buurtactiviteiten: geen nieuws te melden.

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.

4. BC West: toelichting op hun mail naar DB

BC West is afwezig, dus het agendapunt komt te vervallen.

5. Informatiedeling vanuit de buurtcommissies

Buurtcommissie Noord:

Jan/Lex:

- Op 20 september is het horecaoverleg geweest. De evenementenlocaties zijn kort aan de orde geweest. Peter Bijlsma vraagt of dit overleg zich beperkt tot het Caterplein en het Leienplein. Jan reageert dat er in eerste instantie besloten is eerst genoemde pleinen goed in de klauw te krijgen voordat het gebied uitgebreid wordt.
- De gemeente zal nog een keer naar de overlast van fietsen op het Caterplein kijken. Vroeger moesten de parasols in het kader van de veiligheid om 11 uur naar beneden. Dit speelt niet meer zo erg. De schoonmaak laat de laatste tijd te wensen over. De binnenstad blijkt van categorie A naar B gegaan te zijn.
- Voor het binnenstadsoverleg is er door B&W een wandeling door de binnenstad gemaakt. Jan is op het Leienplein aangesloten en heeft een gesprek gehad met de burgemeester. Er moet gehandhaafd worden in de Kapelstraat. Ria vraagt zich af of Central Park een vergunning heeft voor een terras aan de overzijde van de straat. Jan reageert dat handhaving een taak van de gemeente is. Hij adviseert Ria op persoonlijke titel een klacht in te dienen. Er is ook veel leegstand in de Kapelstraat en bewoners zijn bang dat hier avond- en nachthoreca in komt. Wethouder Sandmann heeft aangegeven dat binnenkort gestart zal worden met het CBI-gebouw aan de Paslaan.
- Er is een schouw geweest. Gerard, Jacco Talen en Jan hebben 16 oktober in de ochtend het Caterplein bekeken. Gerard heeft aangegeven een extra veegwagen in te zullen zetten. De horeca moet zich zelf ook inzetten voor een schonere omgeving. Jan pleit er wel voor ons in te zetten om weer de A-status te krijgen. Iedereen is het hiermee eens.
- Er is een poging tot inbraak geweest bij Lex. Naar aanleiding hiervan heeft de gemeente een brief gestuurd naar de buurtbewoners hoe ze hun woningen beter kunnen beveiligen.

Buurtcommissie Noordwest:

Ben:

- Bert de Groot vraagt naar de bouwplannen tegenover Van Swoll. Er is nog niets bekend, maar de planning is te starten met de bouw in januari 2017.

Buurtcommissie Zuidoost:

Peter/Ria/Jaap:

- In het kader van het Oranjefonds is er een interview geweest, maar er is nog geen uitsluitsel.
- Er is nog geen besluit genomen over het havengebied.
- Peter meldt dat de commissie bezig is geweest met de locatieprofielen. Het verbaasde hem dat er op het Stationsplein meer decibellen mochten zijn dan in het havenpark. Maar dit is een centrumlocatie.
- Edith en Peter zijn naar een bijeenkomst over welzijn in de wijk geweest. Zodra er meer te melden is, zal de commissie dat berichten.
- De bijeenkomsten van de commissie zullen in het kantoor van de wijkraad in Tot2021 gehouden worden.
- Volgende week is de opening van Saxion.
- Het valt Jaap Buren op dat met de verkeersomleiding veel verkeer door de Molendwarsstraat gaat. Dit werkt slecht voor het openbaar vervoer. Voor zwakke verkeersdeelnemers is de situatie ook verslechterd. Er ontstaat spoorvorming tijdens regen. Hij vraagt zich af of de situatie omkeerbaar is, maar hij verwacht dat hier geen geld voor is. Het lijkt Bert de Groot zinvol een brief met onze bevindingen naar de gemeente te sturen en te vragen naar de tijdsplanning en een evaluatie.

Buurtcommissie Oost:

Edith/Bert:

- Er is een schouw geweest, geen bijzonderheden.
- Op 16 oktober is er een bewonersmiddag met een stadswandeling geweest die erg geslaagd was. Er waren ca. 30 mensen aanwezig.
- Er zijn 11 nieuwe leden.

Buurtcommissie Midden:

Herma/Yp/Gonny:

- De BC heeft mensen uitgenodigd voor een bijeenkomst over veiligheid met THOR en de politie. Het initiatief is opgepakt door Stimenz. Er waren 40 personen aanwezig. Het was een nuttige

- bijeenkomst waarop adviezen gegeven zijn ter voorkoming van misdrijven, zoals benzine uit auto's halen, straatroof en het beveiligen van je huis.
- Er is een oproep uitgegaan voor de Whatsapp Buurtpreventie waarop tijdens bovengenoemde bijeenkomst 11 mensen hebben gereageerd. Yp is bezig deze mensen in te voeren en zal contact met de mensen opnemen. Hij probeert per buurt een eigen beheerder te krijgen. In Midden zal ook geflyerd worden. Ria vraagt wat er gebeurt met brievenbussen met ja/nee en nee/nee stickers. Yp hanteert de regels van de gemeente. De actie staat los van de wijkraad. Yp heeft een presentatie klaar en vraagt of mensen geïnteresseerd zijn deze te volgen. Hiervoor wordt een aparte sessie georganiseerd. Bert de Groot vraagt om een datumvoorstel. Bert de Groot vraagt of de presentatie als pdf op de website geplaatst kan worden. Dat zal in combinatie met een uitnodiging voor een presentatie gebeuren. Ben de Laat geeft aan dat er geen sponsors beschikbaar zijn. Het bestuur stelt wel duizend euro beschikbaar voor o.a. de aanschaf van borden. Het aanmeldformulier kan breder bekend gemaakt worden dan alleen voor Midden.
 - De gemeente heeft een uitnodiging gestuurd voor een bijeenkomst over de Grifhof. Yp vraagt zich af of de wijkraad deze ook heeft ontvangen. Ria heeft deze inderdaad gehad. Het verbaast Yp dat de wijkraad niet is gevraagd voor de klankbordgroep. De Grift wordt doorgetrokken en bovengronds gebracht in het verlengde van de Marktplaats. Daar wordt een parkje gerealiseerd en een recreatiegebiedje. In 2017 moeten de plannen klaar zijn voor financiële besluitvoering. Er liggen nog wel wat vragen van bewoners. In hetzelfde project zal de kruising bij de McDonalds en die bij de Action aangepakt worden. Ria vraagt of het fietspad langs de Hofstraat dan ook aangepakt wordt. Dit wordt niet vanuit het Grifhof project aangepakt, maar er wordt wel een positief inkijkje op verbetering gegeven. Vervanging van het asfalt (bovenste asfaltlaag) in de Hofstraat-Kanaalstraat staat in het kader van wegenonderhoud vooralsnog gepland in 2019. Bert de Groot zal contact opnemen met projectleider Nefkens om toch zitting te krijgen in de klankbordgroep.
 - Gonny Koopman vertelt dat men bezig is geweest met verticaal groen. Binnenkort zal het aangeplant worden in de Nieuwstraat.

Buurtcommissie West:

-

Buurtcommissie Zuidwest:

Perry:

- Er is een schouw geweest. De commissie dacht dat er veel vuile plekken waren, maar dit was overwegend particulier terrein. Ook Perry heeft geconstateerd dat de status van A naar B is gegaan.
- 11 november zal er een St. Maartensoptocht georganiseerd worden.
- Bert de Groot vraagt of er al vervolgstappen bekend zijn met betrekking tot buurtpreventie en de buurt Whatsapp. Deze twee dingen raken steeds meer vervlochten.

6. Mededelingen vanuit het bestuur

- ✓ Begroting 2017

Het DB stelt voor de begroting op de volgende plenaire vergadering te bespreken. Ben de Laat wil de begroting in het vervolg graag in een eerder stadium plenair bespreken. Bert de Groot vraagt om voldoende papieren exemplaren voor de volgende vergadering. We moeten voorkomen dat er digitale exemplaren gaan rondzwerven voor de ALV.

- ✓ Inkomende post van de heer Heinsman / filevorming in het centrum

Het DB zal de heer Heinsma informeren dat de problemen ook de wijkraad zijn opgevallen en dat men een en ander nauwlettend zal volgen.

- ✓ Themadag

De stukken zijn al eerder verstuurd. Bert de Groot geeft aan dat er in de volgende plenaire vergadering op teruggekomen zal worden. Inhoudelijke kritiek van de aanwezigen wordt op prijs gesteld. Voor vragen kan men bij Bert terecht. Ria verzoekt haar bij afwezigheid persoonlijk op de hoogte te stellen.

- ✓ Aanmelding nieuwe leden

De bewoners moeten zich zelf aanmelden bij Ria met de juiste gegevens.

✓ Overige

Bert de Groot vertelt dat bij het bestuur klachten binnengekomen zijn over het crossondernemerschap. Er zijn daardoor feestjes geweest in panden die geen volledige horecabestemming hebben. Er mag nooit overlast ontstaan.

Wat betreft de dorps- en wijkraden lijkt het de kant op te gaan dat de zaken dichterbij de bewoners toegebracht gaan worden. In dit kader zal het DB nog kritisch kijken naar de statuten. Eerst willen ze echter wat andere zaken afronden.

Bij het DB is vanuit de leden van BC West een petitie binnengekomen over de locatievoorziening Leienplein. Dit ging met name over de geluidsbelasting (aantal decibellen en binnenmetingen). Het bestuur heeft een inhoudelijke reactie gestuurd. Bij de locatieprofielen staat dat de organisatoren moeten controleren of ze aan alle criteria voldoen. Dit hoeven geen Leienpleinondernemer te zijn.

Perry Bakker geeft aan dat Gerrit in de redactie van het Stadsmidden zat en nu niet meer. De indruk bestaat dat Joop zich ook (tijdelijk) heeft teruggetrokken. Het DB is op zoek naar vervanging. Jaap en Herma beraden zich, in afwachting van aanvulling redactie, op hun rol in de redactie. De sluitingsdatum voor de kopij van het volgende nummer is 11 november; 16 december wordt het nummer dan afgeleverd bij de wijkraad.

7. WVTTK

Jaap Buren geeft aan dat in de redactievergadering besproken is dat de redactie het artikel Van de bestuurstafel een slecht artikel vond en dat aan de hoofdredacteur heeft meegegeven voor in de vergadering van het dagelijks bestuur. De redactie vond het artikel te lang en kon zich niet vinden in een individualist die vrijwilliger speelt. De redactie vond het inderdaad verwarrend door gebrek aan structuur en vond het betuttelend. De zinsopbouw en verwoordingen klopten niet. Het was geen wervend artikel. Zo'n in de ogen van de redactie slecht artikel is verspreid in het hele wijkcentrum en dat doet het imago van de wijkraad geen goed. Het bestuur is verantwoordelijk voor de inhoud van het Stadsmidden maar voert niet de eindredactie. De eindredactie wordt gevoerd door de eindredacteur. Bert de Groot reageert dat het bestuur al sinds jaar en dag eindverantwoordelijk is.

Jan Frijlink memoreert dat het festival Roots in the Woods is geweest. Hij heeft geen klachten gehoord. Ook de andere aanwezigen hebben deze niet gekregen.

Jan Frijlink heeft een mail gezien van de politie over hun locatie – mogelijk in Tot2021. Hij vraagt zich af of Jan van Asselt nog een antwoord krijgt van de wijkraad. Er is de andere aanwezigen geen mail bekend. Perry Bakker kijkt na of hij iets kan vinden.

Ria Krul vraagt of iedereen op de hoogte is van het feit dat het meerjarenprogramma op de site staat. Jaap Buren vraagt of de problemen rond BC West al naar buiten gebracht zijn. Perry Bakker antwoordt dat het de aandacht van het DB heeft.

8. Rondvraag

Er zijn geen andere vragen voor de rondvraag dan genoemd in punt 8.

ACTIEPUNTENLIJST VAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	19-09-2016	Emissievrij openbaar vervoer	DB	24-11-16
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2016
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2016
4	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2016

VERGADERROOSTER 2016

PLENAIRE VERGADERING	
Maandag avond, aanvang 20.00 uur	
25 januari	
15 februari	
21 maart	
19 april	- ledenvergadering
23 mei	
27 juni	

19 september
24 oktober
28 november
19 december